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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 05 februarie 2024, în şedinţa  extraordinară  

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  12:05 

Consiliul Local a fost convocat în ședință extraordinară la data 05 februarie 2024, ora 12:00, 

prin Dispoziției Primarului Municipiului nr. 174/01.02.2024 și suplimentată conform Dispoziției 

Primarului nr. 204/02.02.2024. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și convocați prin poștă 

electronică. 

Ședința extraordinară începe la ora 12:05, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și online prin intermediul aplicației TEAMS.  

Sedința extraordinară din 05 ianuarie 2024 este înregistrată audio - video. 

  Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului, deschide lucrările ședinței 

extraordinare din 05 ianuarie 2024, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, 

fiind prezenți 18.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, lipsește de la ședința extraordinară a Consiliului 

Local. 

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Printilie Marius 

Nicolae – Primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului Pașcani, Irina 

Jitaru – Secretar general al Municipiului, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, 

presa locală. 

 Ședința extraordinară convocată din data de 05.02.2024 se desfășoară în sala de ședințe a 

Primăriei Municipiului Pașcani. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește să retragă 

de pe ordinea de zi Proiectul de Hotărâre nr.14, privind aprobarea Bugetului local de venituri și 

cheltuieli al Municipiului Pașcani și al Programului obiectivelor de investiții cu finanțare de la bugetul 

local și alte surse de finanțare pentru anul 2024, inițiatorul proiectului de hotărâre-Viceprimarul 

Municipiului Pașcani. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul președintelui de 

ședință, domnul Conache Eduard Cătălin. 

Domnul Conache Eduard Cătălin, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului 

Municipiului nr. 174/01.02.2024 și suplimentată conform Dispoziției Primarului nr. 204/02.01.2024. 

Menționează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii locali. Precizează că va supune la vot 

ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0   

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local nu a votat ordinea de zi, deoarece nu este încă 

prezent la ședința extraordinară a Consiliului Local.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 
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1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU - - - 

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

           1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al 

Cantinei de Ajutor Social Pașcani pentru anul 2024 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

           Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

               Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții la 

acest proiect. Nefiind discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0   

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local nu a votat acest proiect de hotărâre, deoarece nu 

este încă prezent la ședința extraordinară a Consiliului Local.  
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -   
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8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi. 

 

 2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli 

al Bibliotecii Municipale Pașcani pentru anul 2024 

 Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani  

 

            Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

               Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții la 

acest proiect. Nefiind discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0   

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local nu a votat acest proiect de hotărâre, deoarece nu 

este încă prezent la ședința extraordinară a Consiliului Local.  
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU -   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   
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17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi. 

 

      3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Listei 

Obiectivelor de Investiții a Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu” Pașcani pentru anul 2024 

                                Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

            Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

         Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Prodan 

Ionuț-Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că nu înțelege de ce există o creștere foarte mare 

la bugetul acestei instituții pentru anul 2024, având în vedere că în anul anterior cuantumul acestuia a 

fost de 1.180.000 de lei, iar în anul curent acesta este de 1.740.000 de lei. Având în vedere acest 

considerent, domnul consiler local întreabă care este motivația acestei creșteri de buget. 

         Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Calistru 

Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sdadoveanu”, Pașcani. Dumneaei precizează că 

bugetul pentru anul trecut a fost de 1.430. 000de lei. 

        Domnului Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, întreabă câți bani s-au cheltuit. 

        Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sdadoveanu”, Pașcani, 

menționează că s-au cheltuit mai puțini bani, deoarece a trebuit să se țină cont de legile și 

ordonanțele intrate în vigoare pe parcursul anului 2023.  

        Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, precizează că bugetul se putea încadra în suma de 

1.430.000 de lei și anul acesta, dar totuși este alocată suma de 1.740.000 de lei. 

        Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, 

precizează că acest lucru este cauzat de faptului că anul acesta, începând cu luna ianuarie, salariile 

au crescut cu 5%, iar acestor majorări li se adaugă cheltuielile suplimentare, cauzate de creșteri 

inerente, pentru achitarea facturilor către serviciul de apă, de energie electrică. Totodată, dumneaei 

precizează că la serviciul de contabilitate prețurile sunt mult mai mari fațăde anul trecut.  În același 

timp, doamna manager al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani menționează că pe partea 

artistică sunt activități care implică o subvenție, respectiv că trebuie achitate utilitățile al căror prețuri a 

crescut față de anul trecut. 

      Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, precizează că este observabilă o creștere de 50% 

față de anul trecut, în contextul în care domnul administrator public a specificat faptul că bugetul este 

limitat pentru investițiile destinate unităților de învățământ.  

    Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, precizează 

că acestă creștere nu este de 50%. 

     Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, este prezent fizic la ședința extraordinară, ora 12:10.  

     Domnul Prodan Ionuț-Mihai, precizează că instituția a cheltuit 1.180.000 de lei  

      Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani , 

menționează că o parte din acești bani au fost tăiați.  
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     Domnul Prodan Ionuț-Mihai, precizează că se  putea menține același buget ca în anul 2023, iar 

în semestrul al IV-lea, se putea aproba o rectificare bugetară. 

      Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, 

menționează că 787.000 de lei sunt doar cheltuieli de personal; 855.450 de lei reprezintă suma 

alocată cheltuielilor materiale, în care sunt incluse și planurile de activități în valoare de 475.000 de 

lei. Dumneaei precizează că dacă din suma de  855. 450 de lei se scade suma  de 475. 000 de lei, va 

ieși o sumă mică. Totodată, dumneaei precizează că, dacă din suma de 118.000 de lei, se scade 

suma de 787.000 de lei, care reprezintă cheltuielile de personal obligatorii potrivit legii, rămâne o 

sumă mică, insuficientă pentru acoperirea cheltuielilor materiale.  

     Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local,  precizează că în ultimul semestru se putea veni cu o 

rectificare bugetară, dacă mai era necesară vreo sumă de bani. Dumnealui opiniază că această 

creștere, de 50%, este foarte mare.  

      Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, menționează că aceasta este doar 

părerea domnului consilier local, deoarece creșterea bugetară pentru această instituție nu este mare.  

      Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, precizează că așa reiese din acte. 

      Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, specifică faptul că doamna director a 

oferit explicații clare despre acest subiect. 

      Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, 

precizează că reducerea bugetului ar determina ca activitățile care trebuie prognozate să fie, în 

semestrul a IV-lea,  pe 0.  

       Domnul Prodan Ionuț-Mihai, menționează că aceste activități au mai fost pe 0, de aceea nu 

înțelege care este problema. Totodată, având în vedere acest aspect, dumnealui întreabă dacă 

aceste activități pot sau nu să fie din nou pe 0. 

       Domnul Conache Eduard- Cătălin, președinte de ședință, menționează că situația cuantificării 

acestor activități pe un buget 0, a fost subiect de critică anul trecut.  

       Se vorbește concomitent. 

       Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Constantinescu Petronica, consilier local. Dumneaei precizează că face parte din Consiliul de 

Administrație al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani. În acest context, doamna consilier 

local reliefează că sunt puține activități, pentru Municipiul Pașcani,  bugetate în această instituție, iar 

cuantumul bugetat este foarte mic. Totodată, dumneaei menționează că Municipiul Pașcani este 

deficitar la segmentul cultură, fapt care conduce la necesitatea alocării unei sume de bani mai mare. 

În același timp,  dumneaei specifică faptul că anul trecut au fost multe activități care au trebuit excluse 

și sponsorizate din surse externe, dar în anul 2024 acestea sunt reincluse pe lista de activități și 

bugetate. Doamna consilier local menționează că anul trecut  s-a criticat faptul că bugetul este 0, 

critică foarte bună, dar anul acesta se alocă bani. Dumneaei menționează că  dincolo de chestiunile 

tehnice care se finanțează sau nu, în Municipiul Pașcani, pentru domeniul cultural se alocă puțini 

bani. În același timp, dumneaei precizează că și-ar dori ca la Casa de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

Pașcani, să fie organizate mai multe activități, la care să participe cât mai mulți cetățeni ai 

Municipiului Pașcani. 

      Domnul Prodan Ionuț-Mihai, precizează că este de acord cu cele menționate de doamna 

Constantinescu Petronica, consilier local, dar observă un retur de bani de la această instituție către 

unitatea administrativ-teritorială. În acest context, dumnealui întreabă de ce nu s-au cheltuit toți banii 

alocați. Domnul consilier local specifică faptul că sigur s-ar fi găsit activități suplimentare cărora să li 

se aloce suma de bani care a fost restituită. 
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     Doamna Pleșcan Monica, consilier local, precizează că este un grafic de activități care  trebuie 

respectat. 

     Domnul Prodan Ionuț-Mihai, menționează că graficul de activități poate fi adaptat oricând.  

 Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că aceste activități 

sunt cuprinse în program, iar pentru acestea se stabilește de la început data și locul desfășurării lor. 

Domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani menționează că pentru orice modificare este nevoie de 

aprobarea Consiliului Local.  

           Domnul Prodan Ionuț-Mihai, întreabă dacă au fost astfel de propuneri pe masa Consiliului 

Local, dar dumnealui nu are cunoștință despre ele. 

          Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că modificările 

legislative de la finalul anului, prin care s-au interzis cheltuielile bugetare, au determinat reducerea 

multor chestiuni, cu preponderență în domeniul cultural și sportiv, au fost imprevizibile. Dumnealui 

opiniază că nu există nicio persoană care poate anticipa aceste modificări legislative și să solicite 

dinainte stabilirea evenimentelor în prima parte a anului. Domnul consilier local, precizează că 

aceeași problemă a fost și la Clubul Sportiv Municipal.  

         Doamna Calistru Daniela, manager al Casei de Cultură „Mihail Sadoveanu”, Pașcani, 

precizează că în luna iunie, potrivit legii, a fost returnată către unitatea administrativ-teritorială 10% 

din suma bugetată pentru domeniul cultural. Totodată, dumneaei menționează că a fost necesar să 

se respecte prevederile Ordonanței din 27 octombrie, prin care s-a interzis desfășurarea activităților, 

cu excepția celor naționale. Aceasta precizează că „Festivalul de datini și obiceiuri” a fost interzis, tot 

prin prevederi ale legii, iar ca urmare a acestui fapt, a avut loc, în luna decembrie, o rectificare de 

buget prin sponsorizări.  Totodată, dumneaei precizează că banii pentru activitățile  respective, potrivit 

legii, au fost returnați, de aceea s-a ajuns la suma de 1.180.000 de lei. Dumneaei specifică faptul că 

bugetul inițial, cel din luna ianuarie, a fost de 1.430.000 de lei . 

        Domnul Prodan Ionuț-Mihai, precizează că se putea stabili tot un buget de 1. 430.000 de lei.  

        Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

       Pentru: 18 

      Împotrivă: 0 

      Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   
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17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi. 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli al 

Clubului Sportiv Municipal Pașcani și a Listei Obiectivelor de Investiții pe anul 2024 

Inițiatorul Proiectului de Hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că va vota favorabil acest buget, dar dorește să 

sublinieze faptul că rezultatele din acestă instituție nu sunt pe măsura bugetului alocat.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință dă cuvântul domnului Olariu 

Costel-Sorin, consilier local. Acesta face referire la Anexa nr. 3 la lista de investiții pentru anul 2024, 

precizând că s-au făcut lucrări noi care a constat în refacerea acoperișului, dar a fost o problemă de 

legalitate cu tribuna și întreabă dacă s-a rezolvaT această problemă.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că dumnealui a căutat 

informații pentru a afla dacă este vorba într-adevăr  de o constucție ilegală, dar în urma verificărilor a 

constat că există o autorizație de construcție, există un proiect, care a fost pus la dispoziția unui 

expert în construcție,  iar dumnealui le-a recomandat ca în termen de doi/trei ani de zile să repare 

zonele degradate, în caz contrar, infiltrațiile de apă vor distruge definitiv structura. Dumnealui 

menționează că aceasta este motivația acestui proiect de hotărâre.  

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, întreabă dacă domnul consilier local, Conache 

Eduard-Cătălin, a dorit să spună că în prezent construcția tribunei a intrat în legalitate. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că acestă construcție 

nu a fost niciodată aflată în ilegalitate, deoarece există un proiect dinaintea anului 1989, care poate fi 

găsit în arhiva unității administrativ-teritoriale.  

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, menționează că încă persistă problema pistei de 

alergare din tartan. În acest sens, dumnealui întreabă de ce nu s-a reușit încă să se facă o astfel de 

pistă, respectiv câți va mai fi pusă pe lista de investiții.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, opiniază că se cheltuie foarte mulți bani în raport 

cu activitățile și rezultatele acestui Club Sportiv. Dumnealui precizează că nu înțelege cum domnul 

Primar al  Municipiului Pașcani, domnul Administrator Public și domnul Conache Eduard-Cătălin, 

președinte de ședință sunt de acord cu acest buget, deoarece când partidul din opoziție era la 

conducere,  aveau  un buget de 900.000 de lei cu echipă calificată în Liga 3, iar acum cuantumul 

bugetului este dublu, cu echipă calificată în Liga 4.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că din perspectiva 

dumnealui, prin raportare la eforturile depuse în acea instituție, la numărul copiilor care beneficiază de 

activități, bugetul este mic. Totodată, dumnealui subliniază că instituția Clubului Sportiv Municipal 

Pașcani nu înseamnă doar echipa de fotbal de seniori. Dumnealui precizează că activitatea din cadrul 

acestei instituții este subfinanțată, iar dacă este analizată valorea subvențiilor publice din celelalte 
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municipii și se raportează la legile sportului, care prevăd în mod expres un capitol în acest sens, se 

va constata că bugetul pentru Clubului Sportiv din Municipiul Pașcani este deficitar.  

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, precizează că nu înțelege de ce actuala 

administrație și-a schimbat opinia în timpul mandatului lor, deoarece pe parcusul mandatului trecut 

părerea dumnealor era alta, comentând permanent despre suma de 900.000 de lei cu o echipă 

calificată în Liga 3, în condițiile în care în prezent bugetul alocat acestei instituții este dublu. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează cu nu s-a 

schimbat nicio perspectivă. Dumnealui subliniază că suma alocată acestei  instituții era mică și atunci. 

Totodată, dumnealui menționează că în trecut echipa era în Liga 3, dar pe ultimul loc.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că în trecut s-au pierdut mulți sponsori, care  ofereau 

produse alimentare etc., deoarece s-a realizat o anchetă, pe baza unor date, conform cărora se 

bănuia că suma de 900.000 de lei este prea mare și se sustrag sume de bani din acest cuantum.  În 

acest context, dumnealui precizează că suma alocată anul acesta este mare, că banii aceștia sunt 

necesari, dar trebuie utilizați astfel încât să se observe rezultate bune. Totodată, domnul consilier 

local menționează că este al treilea an consecutiv când se pune pe lista de investiții realizarea pistei 

de alergare din tartan, dar aceasta nu s-a realizat încă.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, reliefează că pe lângă 

echipa de fotbal, în instituția Clubului Sportiv sunt alte echipe, respectiv mulți alți copii care își 

desfășoară activitatea. Dumnealui precizează că numărul acestor copii este în creștere, activitățile 

sunt mai multe, sunt trei secții în plus față de anul  trecut, una de handbal, de volei și de baschet, 

fiecare secție având propira listă de activități. Dumnealui menționează că în instituția dată a fost 

realizat și auditul din unitatea administrativ-teritorială, cu scopul de a înlătura discuțiile publice, 

conform cărora s-ar sustrage bani, iar conform acestui raport, s-a constatat că nu se realizează 

sustrageri din buget, ci trebuie doar realizată o mai bună justificare a banilor, respectiv mai multă 

claritate în activități. Domnul Primar al Municipiului Pașcani, precizează că în prezent cheltuielile sunt 

mult mai mari, deoarece fondurile pentru salarizare sunt mai mari, cheltuielile pentru achitarea 

utilităților, alimentației etc., au crescut proporțional în ultimii patru ani de zile, fapt care impune ca 

această instituție să fie ajutată prin subvenționarea acordată de Consiliul Local. Dumnealui 

precizează că propunerea inițială venită din partea Consiliului de Administrație al Clubului Municipal 

Pașcani a fost mai mare decât bugetul acordat în rezent. Totodată, Edilul Municipiului Pașcani 

menționează că aceasta este capacitatea de subvenționare pe care unitatea administrativ-teritorială o 

poate acorda în prezent. Dumnealui precizează că interesul administrației locale este ca în cadrul 

acestei instituții să fie cât mai mulți copii care beneficiază de activități sportive. Referitor la echipa de 

fotbal, dumnealui menționează că în trecut aceasta era calificată în Liga 3, dar în mod consecutiv 

ocupau ultima poziție din această Ligă, erau efectiv o echipă de antrenament pentru celelalte echipe 

din Liga 3, în prezent, echipa este în Liga 4, dar este pe locul I. Domnul Primar al Municipiului 

Pașcani precizează că scopul a fost reconstucția echipei, a unui nucleu, în jurul căruia să se adune și 

alți jucători. Dumealui afirmă că instituția Clubului Sportiv nu are probleme de funcționare, este la zi 

cu toate plățile către colaboratori, jucători etc., totodată, această instituție beneficiază și de 

sponsorizări. Dumnealui precizează că dacă membrii Consiliului Local cunosc sponsori care doresc 

să sponsorizeze activitățile Clubului Sportiv îi pot invita la o discuție pentru a stabile condițiile pe care 

vor ca unitatea administrativ-teritorială să i le ofere, astfel, în mod cert, se vor găsi soluții pentru 

colaborare. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Grigoriu 

Mihai-Gabriel, consilier local. Dumnealui precizează că în conformitate cu Hotărârea nr. 2 din 
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31.01.2024 stabilirea bugetului, respectiv cuantumului a fost aprobată de toți membrii Consiliului 

Locali, mai puțin de domnul consilier local, Dediu Mihai, care era singura persoană abilitată să 

precizeze dacă îl deranjează suma.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu îl deranjează suma alocată, ci dorește 

să observe performanță.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, menționează că sunt performanțe, 

iar dacă echipa de seniori nu poate fi încadrată la performanțe în prezent, dumnealui are rugămintea 

să fie observate celelalte secții.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Costel-Sorin, consilier local. Dumnealui menționează că nu știe dacă era necesar ca anul trecut să 

se investescă aproximativ 70.000 de lei pentru camere de supraveghere video, deoarece din câte a 

înțeles, acestea nu funcționează din cauza unor probleme legislative.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, specifică faptul că a fost o 

chestiune impusă, deoarece la fiecare meci de fotbal, la fiecare activitate sportivă desfășurată acolo, 

reprezentanții federațiilor au atras atenția unității administrativ-teritoariale, că instituția Clubului Sportiv 

Municipal nu respectă prevederile legale cu privire la pază și protecție. Astfel, a fost încheiat un 

contract cu o persoană fizică autorizată care a făcut un plan pentru pază și protecție, cu analiză la 

risc, iar pe baza acestei analize a fost recomandată fie angajarea de personal pentru a asigurarea 

pazei și protecției, fie montarea unui sistem de supraveghere. Dumnealui precizează că a fost 

contractată o firmă specializată în acest sens, s-a realizat planul de pază și protecție cu tot ce era 

necesar conform legii, a fost achiziționat serviciul și a fost avizat, fapt care evidențiază că nu există 

aspecte de ilegalitate în acest proiect. Domnul președinte de ședință, menționează că ar fi de ajutor 

dacă sistemul de supraveghere ar fi fost preluat de către Poliția Locală Pașcani, având în vedere că 

au sistemul pentru tot orașul. Dumnealui precizează că această chestiune a rămas la stadiul de 

discuție, dar există probabilitatea ca în viitor, sistemul de supraveghere să fie preluat de Poliția 

Locală. Totodată, dumnealui precizează că sunt și probleme tehnice, nu doar chestiuni legale. 

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, precizează că și-ar fi dorit ca pe lista de investiții 

să fie și Stadionul de Rugby, deoarece domnul Primar al Municipiului Pașcani a făcut un Tiktok acolo. 

Domnul consilier local menționează că în momentul în care dumnealui s-a apaucat, în mandatul 

trecut, de stadionul de rugby, stuful era de aproximativ doi metri, dar cu ajutotul administrației locale 

de de atunci a reușit să facă canalele de asanare, să înceapă lucrările pentru gard, să facă puțuri etc. 

În lumina acestor considerente, dumnealui menționează că și-ar fi dorit ca administrația actuală 

măcar să fi vopsit o poartă. Dumnealui specifică faptul că i-ar fi plăcut să vadă  popuneri pentru 

alocarea unor sume de bani  pentru tribune, iluminat, pentru gazon etc. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că stadionul din 

zona vale nu apaține Clubului Sportiv Municipal. Totodată, dumnealui menționează că unitatea 

administrativ-teritorială a răspuns mereu solicitărilor instituțiilor care se folosesc de terenul indicat, 

trimițând echipe care au curățat spațiul, astfel încât să se poată desfășura activitățile. Cu privire la 

pista de alergare din tartan, dumnealui precizează că în luna februarie, în cadrul ședinței ordinare vor 

trebui votați indicatorii economici pentru pista de tartan de la Stadion, banii alocați în prezent fiind 

pentru proiectul tehnic. Dumnealui specifică faptul  că investițiile pentru pista de tartan la Stadion 

depășesc suma de  6.000.000 lei.  

Domnul Olariu Costel-Sorin, consilier local, precizează că cei de la Clubul Copiilor aveau 

angajată o persoană care se ocupa cu menținerea curățeniei pe stadionul de rugby. Pe baza celor 

afirmate de domnul Primar al Municipiului Pașcani, domnul consilier local specifică faptul că fie 



10 
*Sedința extraordinară din 05 februarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul fiecare 

consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

această persoană nu își făcea treaba corespunzător, fiind plătită degeaba, fie era folosită în altă 

direcție.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, menționează că de fiecare 

dată când cei de la Colegiul Tehnic de Căi Ferate „Unirea” au solicitat ajutorul pentru a tăia iarba cu 

utilajul unității adminsitartiv-teritoriale acesta le-a fost oferit. Dumnealui întreabă dacă era în regulă să 

nu acorde acest ajutor. Totodată, acesta precizează că nu știe cine este persoana salariată 

responsabilă cu întreținerea terenului, ci a dorit doar să sublinieze că a răspuns afirmativ solicitărilor 

venite din partea instituțiilor care folosesc terenul menționat de domnul consilier local, Olariu Costel-

Sorin.  

      Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi. 

 

      5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului centralizat al instituțiilor și 

activităților finanțate din venituri proprii și subvenții (sursa G) pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

  Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. Nefiind 

alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 
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Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi. 

 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Listei 

Obiectivelor de Investiții pentru anul 2024 ale Spitalului Municipal de Urgență Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

  Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   
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8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi. 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului integral venituri proprii (sursa 

F) al instituțiilor și a listei obiectivelor de investiții pe anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi. 
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8. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind acordarea de stimulente financiare pentru 

personalul medical și de specialitate din cadrul Spitalului Municipal de Urgență Pașcani în 

anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi. 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pentru 

organizarea, administrarea și exploatarea pajiștilor pe anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

              Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi. 

 

10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli și al 

Programului Obiectivelor de Investiții finanțate integral din venituri proprii pentru anul 2024 al 

Serviciului Administrația Piețelor 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   
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5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi. 

 

11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului centralizat al instituțiilor și 

activităților finanțate din venituri proprii (sursa E) pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   
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18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi. 

 

12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea bugetului Creditelor Interne (sursa C) și al 

Programului Obiectivelor de Investiții finanțate din credite pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi. 

 

13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Programului principalelor manifestări 

cultural – artistice pentru anul 2024 al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 
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Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi. 

 

14. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Bugetului local de venituri și cheltuieli 

al Municipiului Pașcani și al Programului obiectivelor de investiții cu finanțare de la bugetul 

local și alte surse de finanțare pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

               Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

Comisia juridic – aviz favorabil 

Comisia urbanism– aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintile 

Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că acest buget este unul 

record, mare pentru Municipiul Pașcani, dar acest fapt nu i se datorează doar dumnealui, ci  tuturor 

consilierilor locali, deoarece aceștia au participat la toate ședințele unde s-au votat proiecte de 

hotărâre, respectiv tuturor funcționarilor din unitatea administrativ-teritorială care a lucrat la toate 

aceste proiecte. Dumnealui menționează că diferența majoră din acest buget provine din investiții, iar 

o parte din acestea sunt rezultatul proiectelor trecut. Edilul Municipiului Pașcani precizează că este de 
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lucru în continuare și pentru următoarele proiecte. Dumnealui precizează că este deschisă o axă de 

finanțare pe ADR Nord-Est, în bugetul mare fiind incluse sume pentru studii de fezabilitate și proiecte 

tehnice, pentru noile proiecte care vor fi realizate în Municipiul Pașcani. Totodată, dumnealui 

menționează că până la jumătatea anului speră să existe rectificări pe plus, cu alte contracte  de 

finanțare semnate, iar bugetul Municipiului Pașcani să depășească 200.000.000 de lei. În același 

context, dumnealui menționează că o parte din excedentul bugetului de anul trecut provine dintr-o 

economie pe care unitatea administrativ-teritorială a făcut-o în cheltuirea banilor publici. Dumnealui 

precizează că s-au achitat către toți colaboratorii facturile la zi, nu sunt restanțe. Pe lângă acest 

aspect, domnul Primar al Municipiului Pașcani, specifică faptul că și-ar fi dorit ca toți colaboratorii să 

fie la fel de serioși cum este unitatea administrativ-teritorială, dar din păcate, există în continuare 

investiții în derulare unde colaboratorii nu și-au onorat termenele, fapt care a determinat ca o parte 

din investiții să nu fie finalizate. Dumnealui precizează că Guvernul a găsit, împreună cu cei de la 

ADR Nord-Est, soluția etapizării, astfel încât pentru toate proiectele vechi aflate în desfășurare, 

nefinalizate să existe asigurată o  sursă de finanțare pentru anii următori. Prin urmare, din perspectiva 

domnului Primar al Municipiului Pașcani, acest buget este unul bun și le mulțumește celor din 

Compartimentul Buget, Finaciar și Contabilitate pentru că au gândit chestiunile importante care țin de 

funcționarea Municipiului Pașcani. Totodată, dumnealui opiniază că dacă acest buget va trece, anul 

acesta nu vor fi probleme. Pe lângă acest aspect, dumealui precizează că este posibil ca în perioada 

următoare să existe rectificări bugetare pozitive, mici, care ar putea completa, îmbunătăți acest 

proiect de buget. Însă, pentru astăzi, 5 februarie, având în vedere că a trecut doar o lună din anul 

curent, acest proiect de buget este unul bun, care merită să fie votat favorabil.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că face un amendament „Reabilitarea Monumentului 

Eroilor și aleea de acces din curtea Mitropoliei Municipiului Pașcani, alocarea sumei de 150.000 lei, 

care va fi luată de la Capitolul Bunuri și Servicii, subcapitolul alte bunuri și servicii, capitol bugetat 70. 

200. 130” 

Doamna Labonțu Angelica, director economic, își cere permisiunea să pună suma indicată 

de domnul consilier local din altă parte.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că sunt 3.500.000 lei și întreabă de ce nu 

ajung. 

Doamna Labonțu Angelica, director economic, spefică faptul că va detalia această sumă 

pentru a explica exact pe ce se duc. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că se pot renunța la altele.  

Se vorbește concomitent.  

Doamna Labonțu Angelica, director economic, întreabă la alte sume să renunțe.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că doamna director economic poate 

veni cu o propunere în acest sens.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, o întreabă pe doamna director economic de ce nu a 

precizat acest lucru în ședința pe comisii.  

Doamna Labonțu Angelica, consilier local, răspunde că domnul consilier local a precizat, în 

ședința pe comisii, ca suma de bani să fie alocată din partea de Dezvoltare. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, afirmă că nu a menționat ca aceștia să fie din partea de 

Dezvoltare, ci a indicat  expres sursa. 
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Doamna Labonțu Angelica, director economic, precizează că dumneaei preferă ca în cadrul 

dezvoltării sumele să fie comutate de la un capitol la altul. Aceasta precizează că a  procesat toate 

amendamentele propuse de domnii consilieri locali.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă acest lucru înseamnă că nu mai are voie 

să facă amendamente în cadrul ședinței Consiliului Local.  

Doamna Labonțu Angelica, precizează că  nu a spus acest lucru, ci doar a specificat faptul 

că a procesat deja toate amendamentele propuse în cadrul ședinței pe comisii. Totodată, dumneaei 

precizează că dacă se dorește neapărat să se ia suma de bani de la Capitolul Bunuri și Servicii nu 

este o problemă, subliniind faptul că dumneaei doar a cerut permisiunea să poată lucra în cadrul 

Secțiunii de Dezvoltare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, întreabă dacă are 

importanță de unde se iau banii sau contează să se realizeze lucrările.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, răspunde că nu are importanță de unde se iau banii, 

precizând că dumnealui a fost deranjat de faptul că doamna director economic nu a specificat aceste 

lucruri în cadrul ședinței pe comisii.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, îi spune domnului Dediu Mihai, 

consilier local, să modifice sursa de finanțare. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că în amendamentul propus de dumnealui 

se va înlocui Capitolul Bugetar 70.200.130 cu capitolul bugetar 84.700. 130. În acest sens, varianta 

finală a amendamentului este: „Pentru reabilitarea Monumentului Eroilor și alea de acces din curtea 

Mitropoliei Municipiului Pașcani, se alocă suma de 150.000 lei, care va fi luată de la Capitolul Bunuri 

și Servicii, subcapitolul alte bunuri și servicii, capitol bugetat 84.700.130” 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

formulat de domnul Dediu Mihai, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   
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18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că dorește să facă un al doilea amendament. 

În acest sens, dumnealui propune alocarea sumei de 300.000 lei pentru achiziționarea unui mijloc de 

transport persoane, cu minim 20 de locuri pe scaune, pentru transportul copiilor din comuna Blăgești. 

În acest context, dumnealui menționează că s-a gândit ca acești bani să fie luați de  la Capitolul 

Bugetar 70.01.02, poziția 12, unde este prevăzută achiziționarea unui încărcător frontal în valoare de 

700.000 lei. Dumnealui nu afirmă că acest încărcător este lipsit de utiliate, dar precizează că din 

această sumă se vor lua doar 300.000 de lei, pentru achiziționarea mijlocului de transport în comun 

menționat anterior,  vor mai rămâne 400.000 mii de lei. Totodată, dumnealui specifică faptul că se 

poate găsi de comun acord și o altă sursă de finanțare.  

 Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administrator public, precizează că unitatea administrativ-

teritorială a făcut o solicitare prin PNRR, iar Consiliul Județean a accesat un program pentru      

achiziționarea unor microbuze hibrid. Unitatea administrativ-teritorială din Pașcani a cerut două astfel 

de microbuze, dar s-a aprobat, prin Hotărârea Consiliului Județean, doar un microbuz de acest tip.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă când se va întâmpla acest lucru. 

 Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administrator public, răspunde că urmează să se facă 

achiziții pe baza Hotărârii de finanțare Consiliului Județean. 

   Se vorbește concomitent.  

 Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, menționează că achiziția se va 

face la nivel național. 

 Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administrator public, precizează că Hotărârea Consiliului 

Județean e semnată, urmează să se facă  achiziții.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că  astfel va fi încă un microbuz în plus. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că astfel unitatea 

administrativ-teritorială va rămâne fără încărcător. 

Domnul Dediu-Mihai, consilier local, răspunde că nu se va întâmpla acest lucru, deoarece se 

vor mai găsi posibilități pentru a completa această sumă. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că nu v-a vota 

favorabil acest amendament.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că observă, în Capitolul Bugetar 

71.01.02, echipamente pentru Compartimentul de Gospodărie Comunală, precum sărăriță etc. 

Dumnealui afirmă că nu vede sensul acestor utilaje, deoarece unitatea administrativ-teritorială are 

deja serviciul către CLP ECOSERV SRL. Totodată, domnul consilier local precizează că există un 

proces pe rolul instanței de judecată prin care dumnealui, atunci când ocupa poziția de director 

general al societății, solicita ca, în conformitate cu prevederile contractuale, să-i fie livrate toate 

aceste echipamente. În acest sens, dumnealui întreabă pentru ce mai sunt achiziționate acest tip de 

echipamente, lame, sărărițe etc, respectiv de ce aceste „jucării” nu sunt predate societății ECOSERV, 

pentru ca aceasta să presteze servicii serioase, de care Municipiul Pașcani are nevoie. Dumnealui 

specifică faptul că pe rețelele de socializare au apărut mai multe filmulețe cu utilizajele care se aflau 

în repaus. Astfel, dumnealui subliniază că indiferent de motivul pentru care acestea erau în repaus, 

fie că erau defecte, fie că șoferul era în concediu, municipalitatea are nevoie de acestea. Domnul 

consilier local, precizează că domnul director general al acestei societății încă refuză să se prezinte în 

ședințele Consiliului Local, dar cu toate acestea, dumnealui dorește să întrebe care este stadiul 

procesului, respectiv dacă mai există acesta pe rolul instanței de judecată. Dumnealui menționează 
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că, în contextul în care,  răspunsul este unul negativ, dorește să întrebe cine l-a împuternicit pe 

domnia sa să renunțe le acest proces. Domnul consilier local, Ursu Dumitru-Leonard, îl întreabă pe 

Primarul Municipiului Pașcani dacă dumnealui conduce societatea ECOSERV, respectiv dacă 

dumnealui a făcut presiuni asupra directorului general al societății să retragă plângerea, iar dacă 

acest lucru nu s-a întâmplat, îl roagă pe Primarul Municipiului Pașcani să precizeze care este stadiul 

procesului. Totodată, domnul consilier local, precizează că este de acord cu cererea domnului Dediu 

Mihai, consilier local, deoarce utilajul existent în stație are lamă, deține sărăriță și nu vizualizează cum 

s-ar putea defecta în condițiile în care nu face nimic. Pe lângă acest aspect, domnul consilier local, 

menționează că are rugămintea să se asigure mentenanța utilajelor aflate la societatea ECOSERV. 

De asemenea, dumnealui precizează că a observat faptul că pe străzile Municipiului Pașcani nu mai 

circulă niciun tractor  Solis și nici cealaltă măturătoare stradală, cu toate că acestea există și se pot 

repara dacă sunt stricate. În virtutea acestor considerente, dumnealui întreabă de ce se doresc 

aceste achiziții, respectiv cei 300.000 lei din bugetul localității. Totodată, dumnealui menționează că  

trebuie prioritizate lucrurile de care este nevoie și care sunt cu adevărat necesare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că poate 

răspunde doar parțial la cele menționate de domnul consilier local, Ursu Dumitru-Leonard. Dumnealui 

îl întreabă pe domnul consilier local de unde știe că Primarul Municipiului Pașcani conduce societatea 

și că a făcut presiuni  asupra domnului director general al societății să retragă plângerea.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, menționează că nu știe, doar intuiește 

aceste aspecte, ci așteaptă ca domnul Primar al Municipiului Pașcani să specifice dacă este sau nu 

așa.   

Domnul Primar al Municipiului Pașcani, precizează că felul în care domnul consilier local își 

exprimă ideiile crează impresia că face acuzații. Dumnealui, menționează că nu cunoaște detalii 

despre procesul supus discuției de către domnul consilier local. Totodată, dumnealui specifică faptul 

că cei de la ECOSERV își fac managementul cum știu ei și au libertate să apere interesele societății 

respective. Dumnealui precizează că procesele sunt cauzate de felul în care domnul consilier local, 

Ursu Dumitru -Leonard a condus sociatetea, deoarece a lăsat multe datorii.  Pe lângă acest aspect, 

domnul Primar al Municipiului Pașcani, precizează că nu are cum să afle când  acel tractor iese din 

curte, respectiv că nu cunoaște dacă acesta este sau nu defect, deoarece nu consideră că este 

treaba dumnealui să verifice fiecar tractor în parte.  În același timp, domnul Primar al Municipiului 

Pașcani menționează că propunerea pentru achiziționarea utilajelor menționate de domnul consilier 

local, aparține domnului Viceprimar al Municipiului Pașcani și este una bună, pe care și-o asumă și 

dumnealui, deoarece unitatea administrativ-teritorială trebuie să fie mai bine pregătită pentru sezonul 

de iarnă.  Totodată, dumnealui precizează că există o Hotărârea a Comitetului Local de urgență prin 

care se specifică faptul că cei de la ECOSERV fac deszăpezirea cu toate utilajele din dotare, dar 

când situația o impune, unitatea administrativ-teritorială trebuie să intevină cu toate utilajele care sunt 

în dotare, prevăzând și posibilitatea apelării la ajutor din altă parte. Dumnealui specifică aptul că 

fiecare persoană este liberă să comenteze cum dorește. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că acestea nu sunt comentarii, ci sunt 

adevăruri, deoarece sărărița și mașina man achiziționată în anul 2019,  au stat în garaj atât pe 

parcusul acestei ierni, cât și al iernii trecute. Dumnealui menționează că acest lucru a fost făcut, în 

condițiile în care, firma de salubritate închiriază utilaje pe banii contribuabilor, iar unitate administrativ-

teritorială, propune în continuarea achiziționarea a tot felul de utilaje mici.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani, Precizează că anul trecut 

sărărița s-a folosit, dar anul acesta efectiv a nins când  singurului șofer care poate să o conducă era 

în concediu. Dumnealui specifică faptul că dacă ar fi fost doi șoferi care puteau să o folosească, 
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situația era alta. Domnul Primar al Municipiulu Pașcani reliefează sunt zone din oraș unde nu se 

poate intra cu utilaje mari, de aceea acolo se pretează astfel de utilaje.   

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, precizează că achiziționarea acestor utlaje se 

face doar pentru poze. Dumnealui precizează că domnul Primar al Municipiului Pașcani nu a răspuns 

la ce se folosește încărcătorul frontal. Totodată, domnul consilier local menționează că au fost 

achiziționate câteva tractorațe care au lame de încărcare. Dumnealui precizează că nu înțelege 

pentru ce se cumpără acest încărcător în valoare  de 700.000 lei, în condițiile în care se poate închiria 

doar la nevoie. În același context, dumnealui menționează că suma de 300.000 de lei pentru 

achiziționarea unei sărărițe este mare, iar achiziționarea remorcii pentru transportarea utilajelor nu are 

sens, deoarece costă prea mult, iar nevoile unității administrativ-teritoriale sunt altele.  

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că propunerea pentru 

achiziționarea utilajului îi aparție. Dumnealui specifică faptul că tractoarele pe care le deține unitatea 

administrativ-teritorială la gospodărie comunală nu au lamă, nu au sărăriță. Totodată, dumnealui 

menționează că unitatea administrativ-teritorială a închiriat utilaje. În acest context, dumnealui 

întreabă de ce nu se dorește achiziționarea propriei vole, astfel încât banii unității administrativ-

teritoriale să nu fie risipiți. Dumnealui precizează că un încărtor frontal înseamnă o volă. În același 

timp, domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani, precizează că unitatea administrativ-teritorială  

dețien o volă la gospodărie comunală, dar aceasta e veche și nu se poate repara, deoarece costul 

reparației ar fi mai mare decât prețul achiziționării unui utilaj nou. Dumnealui opiniază că nu este bine 

ca unitatea administrativ-teritorială să cumpere utilaje second hand.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local, întreabă ce utilaje au găsit la bani aceștia. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani precizează că s-a făcut o 

cercetare de piață și s-a contatat că atât costă un astfel de utilaj.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Prodan Ionuț-Mihai, specifică faptul că soluția cea mai bună ar fi externalizarea cu o 

societate privată, cu un contract în regulă, care ar putea să intervină la orice oră, deoarece s-a 

demonstrat că unitatea administrativ-teritorială nu este capabilă să scoată  mașina, pe care o are în 

dotare, pentru că nu sunt șoferi. Dumnealui precizează că decât să se cheltuie un milion de lei pentru 

achiziționarea acestui utilaj, mai  bine se suplimetează pentru angajarea unui al doilea șofer. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că s-a deszăpezit 

mult mai bine decât se făcea în timpul mandatului trecut.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui opiniază că domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani 

este singurul viceprimar fără portofoliu și nu înțelege în ce calitate a făcut dumnealui această 

propunere, deoarece acesta se ocupă de seră. În același timp, menționează că domnul Viceprimar al 

Municipiului Pașcani trebuie să își caute acoperire pentru salariu. Domnul consilier local precizează 

că domnul Primar al Municipiului Pașcani s-a lăudat că a făcut matematica cu domnul profesor 

Gherman, dar îi dă cu rest, în sensul în care, atâta timp cât dumnealui cunoaște faptul că a preluat 

conducerea societății ECOSERV cu multe datorii, pe care le-a redus la jumătate, într-o medie de 

350.000lei-380.000 lei/an.  Dumnealui menționează că în anul 2018, a rămas fără principalul obiect 

de activitate care aducea beneficii societății de 70%, respectiv că a rămas cu un număr de 30 de 

oameni. Dumnealui reliefează că în prezent sunt 60 de angajați, cu 10 mai mult decât erau în 

momentul plecării dumnealui, respectiv un buget dublu pentru orice serviciu. Domnul consilier local 
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precizează că nu se fac investiții exact în zona în care trebuie. Dumnealui precizează că directorul 

sau domnul Primar al Municipiului Pașcani, în concurs de director, pentru că nu există administrator, 

face în așa fel încât să nu se cunoască realitatea, iar domnul director al societății nu se prezintă în 

fața Consiliului Local pentru a primi idei, ajutor de la autoritatea-tutelară. Dumnealui menționează că 

s-a modificat O.U.G Nr. 109/2011 din 30 noiembrie 2011 privind guvernanţa corporativă a 

întreprinderilor publice, care ar trebui respectată. Dumnealui întreabă dacă vreo instituție la nivel 

guvernamental a făcut vreo adresă sau dacă există un compartiment care răspunde de guvernanța 

corporativă în cadrul unității administrativ-teritoriale. Totodată, dumnealui specifică faptul că tractorul 

Solis are ca accesoriu încărcător frontal, nu există justificare pentru faptul că acesta nu este pe 

stradă, de asemenea, acesta are ca accesoriu interschimbabil și lamă. Pe lângă acest aspect, 

dumnealui menționează că domnul Primar al Municipiului Pașcani l-a chemat pe dumnealui și pe 

fostul director economic la primărie  pentru a explica de ce a deshis cele două procese. Dumnealui 

precizează că doamna care este în prezent la patrimoniu mergea zilnic cu o măturătoare stradală, 

neștiind exact cât se mătură, în prezent, se mătură cu una singură care nu face față la necesitățile și 

nevoile acestui oraș. Totodată, dumnealui menționează că ocupă poziția de consilier local și vine în 

întâmpinarea nevoilor cetățenilor din Municipiul Pașcani. Pe lângă acest aspect, dumnealui 

precizează că nu face remarci fără a avea o acoperire. Dumnealui menționează că în prezent 

societatea are bugete mult mai mari, dar eficiența este 0.  Totodată, domnul consilier local specifică 

faprul că își dorește ca alegerile să aibă loc în luna iunie, iar unitatea administrativ-teritorială să fie 

pentru domnul Primar al Municipiului Pașcani un fel de penitenciar. Dumnealui îl roagă pe domnul 

Primar al Municipiului Pașcani să îi ofere activități și domnului Viceprimar al Municipiului Pașcani, 

deoarece acesta este plictisit.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani,  opiniază că nu este corect 

ca domnul consilier local să facă campanie electorală folosindu-se de numele domnului profesor 

Gherman. Dumnealui menționează că nu a înțeles ce a vrut să zică domnul consilier când a făcut 

referire la gruparea corporativă. Totodată, dumnealui specifică faptul că din afirmațile făcute de 

domnul consilier local, aproximativ jumătate nu sunt clare, iar cealaltă jumătate conține de cele mai 

multe ori jigniri, ironii, caterincă. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că orașul este mai 

curat decât atunci când era dumnealui director, că nu se mai iau la fel de multe amenzi, nu mai sunt 

depozitate tot felul de  gunoaie la groapă. În acest sens, dumnealui menționează că lucrurile stau mai 

bine din acest punct de vedere pentru societatea ECOSERV, iar domnul consilier local are libertatea 

să spere la ceea ce dorește. Dumnealui afirmă că venirea și desfășurarea activităților în cadrul unității 

administrativ-teritoriale Pașcani este o onoare, iar rezultatul alegerilor electorale depinde doar de 

cetățenii Municipiului Pașcani. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local,  precizează că este util și încărcătorul frontal propus de 

domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani, iar dacă ar ceda și dumnealui s-ar putea găsi o soluție. 

Domnul consilier local dă citire amendamentului: „de la capitolul bugetar 70.01.02, Poziția 12, să se 

aloce suma de 300.000 de lei pentru achiziția unui mijloc de transport, de minim 20 de locuri pe 

scaune, pentru a asigura transportul copiilor din suburbia Blăgești către unitățile de învățământ”.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, supune la vot amendamentul. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 8 voturi 

Împotrivă: 10 ( 10 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  
 

 X 
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2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN 
 

 X 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA 
 

 X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL 
 

 X 

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU 
 

 X 

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  
 

 X 

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN 
 

 X 

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  
 

 X 

16. STAMATIN COSTEL 
 

 X 

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI 
 

 X 

Amendamentul nu a fost aprobat. 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pantazi 

Dumitru, consilier local. Dumnealui precizează că  aprobarea proiectului de hotărâre privind bugetul 

local reprezintă unul dintre cele mai importante proiecte de hotărâre care sunt puse pe masa 

Consiliului Local. Dumnealui menționează că pentru elaborarea proiectului de hotărâre trebuie avute 

în vedere, pe lângă prevederile legislative din vigoare, o serie de principii, precum situația socio-

economică, situația infrastructurii, situația serviciilor de apă, iluminat, sănătate etc. Domnul consilier 

local precizează că în urma analizării bugetului prezentat în primă formă, a constat că s-a prezentat 

un execent de 21.000.000 de lei, iar în propunere finală sunt doar 19.000.000 de lei, dumnealui 

menționează că directorul economic a motivat faptul că au fost câteva alocări bugetare pentru 

susținerea proiectelor europene, alocări bugetare care nu  și-au găsit concretizarea prin lucrările care 

ar fi trebuit efectuate, astfel încât să nu existe situația rambursării acestor bani la bugetul de stat. 

Dumnealui afirmă că a precizat, cu alte ocazii, că dacă nu va exista implicare în aceste proiecte de 

investiții se va ajunge la rambursarea banilor către bugetul statului. Domnul consilier local, 

menționează că excedentul este foarte mare și analizând partea de venituri a constat că în continuare 

veniturile proprii sunt mai mici decât execuția anului precedent. În acest context, dumnealui 

menționează că toate creșterile bugetare sunt pe baza precontractelor încheiate pentru atragerea 

acestor bani. Dumnealui precizează că toate proiectele care sunt implementate de administrația 

liberală, sunt începute din timpul administrației social-democrate. Astfel, dumnealui menționează că în 

cei trei ani jumătate, administrația liberală nu a reușit să implementeze proiecte. Totodată, dumnealui 

specifică faptul că dacă nu se prelungeau termenele de finanțare era posibil să se aloce sume din 

bugetul local, iar tot excedentul bugetar ar fi fost insuficient. Pe lângă acest aspect, domnul consilier 

local, precizează că infrastructura Municipiului Pașcani reprezintă tot o prioritate. Dumnealui 

menționează că este convins de faptul că administrația locală are analize sociologice de unde rezultă 

foarte clar nevoia de reabilitare a infrastructurii stradale, de reabiliare a trotuarelor. Domnul consilier 

local menționează că în bugetul prezentat la acest capitol nu există niciun proiect de reabilitare a unui 

kilometru de stradă. În același timp, domnul consilier local, Pantazi Dumitru precizează că în afara 

proiectului de la Școala Nr.3, toate celelalte proiecte, pe care fosta administrație le-a lăsat, sunt în 

diverse faze de implementare, în sensul de finalizare a construcțiilor, iar o parte din ele nici nu sunt 

începute. Dumnealui specifică faptul că dacă se va menține același ritm, cu atragerea fondurilor 
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europene, se va realiza puțin din bugetul anului 2024. Totodată, acesta precizează că există un 

singur contract de achiziție  semnat.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că nu există nici un leu atras prin PNRR 

sau prin Anghel Saligny, respectiv că nu există proiecte pentru a atrage aceste fonduri. Dumnealui 

menționează că specificat la momentul potrivit, că anularea contractului cu firma a fost o greșeală, 

dacă acest proiect continua, în prezent, s-ar fi putut discuta despre atragerea de fonduri prin Anghel 

Saligny, deoarece sunt foarte multe unități administrative care au atras bani prin această 

componentă. Cu privire la cheltuielile pentru bunuri și servicii, dumnealui concluzinează că domină și 

predomină risipa. Dumnealui precizează că a solicitat, pentru anumite capitole, detalii, dar nu a primit 

încă articolele pentru care s-au rezervat banii respectivi. Dumnealui precizează că la rândul 102, 

20.04-Apă, canal, salubritate, sunt prevăzuți 10.000.000 de lei, dintre care 5.200.000 de lei reprezintă 

taxa de salubritate. În acest sens, dumnealui întreabă care este baza pentru introducerea celeilalte 

jumătăți din această sumă. 

Doamna Labonțu Angelica, consilier local, precizează că cealaltă jumătate este destinată 

măturatului stradal pentru Eco-salubritate, iar la Capitolul 74 sunt incluse toate serviciile care țin de 

padocul de câini, toate cheltuielile materiale. Dumneaei menționează că taxa de salubritate nu 

acoperă la acest moment serviciile de salubritate care constau în transport, colectare, depozitare a 

gunoiului menajer. Dumnealui specifică faptul că aproape 7.000.000 de lei sunt pentru ADIS, iar 

restul sumei este pentru cel de salubritate. Doamna director economic precizează că taxa de 

salubritate este  mai mică decât cheltuielile.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, specifică faptul că aceste sume i se par prea mari. 

Doamna Labonțu Angelica, consilier local, precizează că acestea sunt facturile cu tarifele 

majorate în vară. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că la rândul 103.20.01-Carburanți sunt 

prevăzuți 921.000 de lei,  raportat la această sumă, dumnealui a făcut un calcul și reies aproximativ 

140 de tone de motorină. În acest sens, domnul consilier local întreabă ce se face cu această 

cantitate de motorină. Totodata, dumnealui reliefează că la rândul 104, Capitolul 20.01.06-Piese de 

schimb este prevăzută suma de trei miliarde de lei vechi, care reprezintă cheltuieli pentru piese de 

schimb. În acest sens, domnul consilier local întreabă dacă administrației actuale nu i se pare o sumă 

prea mare. În același timp, dumnealui precizează că la rândul 108, Capitolul 20.01. 30-Alte bunuri și 

servicii, este prevăzută suma de 8.491.000 de lei, despre care afirmă că este foarte mare. Dumnealui 

reliefează că din răspunsul primit, în urma depunerii unei adrese, nu rezultă sume de bani, ci cuprinde 

doar enumerarea  unor articole. 

Doamna Labonțu Angelica, director economic, menționează că  articolul bugetar Birotică se 

referă doar la Birotică, cele care sunt cu nominalizare au în vedere doar obiectul trecut nominal etc. 

Dumeaei precizează că pe Capitolul 70.01.03 este numit Încălzit, Iluminat, Forță Motrică la modul 

general.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, menționează că nu dorește să abuzeze de 

răbdarea consilierilor locali, de aceea are rugămintea ca doamna director economic să-i prezinte pe 

articole, în temeiul solicitării pe care a făcut-o, pentru Capitolul Alte Bunuri și Servicii pe ce sunt 

cheltuiți acești bani.Totodată, dumnealui  precizează că pe rândul 109. 20.02-Reparații curente este 

prevăzută suma de 1.480.000 de lei. În acest sens, dumnealui întreabă în ce constau aceste reparții. 

Doamna Labonțu Angelica, director economic, precizează că reparațiile curente sunt 

contractele de reparat pavaj, trotuare, tot ce ține de gospodările comunală.  
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Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă aceste reabilitări nu sunt supuse 

autorizării.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că la rândul 117-Bunuri de Natura 

Obiectelor de Inventar, scrie că se alocă suma de 1.127.000 de lei.  

Doamna Labonțu Angelica, director economic, menționează că este vorba despre 

echipamentele Poliției Locale, respectiv pentru Compatimentul Gospodărie Comunală etc. Dumneaei 

precizează că sunt incluse la obiectele de inventar și dotările pentru parcurile de joacă.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că pentru cheltuielile judiciare se alocă 

suma de 300.000 de lei, iar la Capitolul 128. 20.30-Alte cheltuieli, se distribuie suma de  733.000 de 

lei.  

Doamna Labonțu Angelica, director economic, specifică faptul că sunt incluse procesele cu 

fond funciar, pentru care vin rezoluții, conform cărora trebuie achitate cheltuieli de judecată. Totodată, 

doamna director economic îl roagă pe domnul consilier local să meargă în biroul dumneaei pentru a 

primi clarificările necesare.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că în urma analizării listei de investiții a 

constatat că s-a renunțat la continuarea investițiilor de la  sala multifuncțională 

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administrator public, precizează că trebuie făcută o 

expertiză conform normelor ISU.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, menționează că era făcut un studiu de fezabilitate 

în urma expertizei. Totodată, dumnealui precizează că au pregătit o serie de propuneri. În acest sens, 

dumnealui dă citire  propunerilor: la Capitolul 70.02.71-extindere rețea de canalizare în Municipiul 

Pașcani și Suburbii pe străzile care nu sunt cuprinse în program; extindere rețele gaz în Municipiul 

Pașcani, Gâștești, Blăgești, Lunca, Boșteni, Sodomeni, Strada Morilor, respectiv pe celelalte străzi 

unde sunt instalații de gaz; amenajarea trotuare în Municipiul Pașcani și suburbii pe străzile care nu 

sunt prinse în modernizare; modernizare străzi în Municipiul Pașcani și suburbii pe străzile care nu 

sunt prinse pe lista de investiții în nota de fundamentare; Dali pentru reabilitările necesare de pe 

Strada Grădiniței, pasajul care trece peste calea ferată. Domnul consilier local precizează că a primit, 

cu privire la acest pod, un răspuns conform căruia s-au făcut demersuri la Ministerul Transporturilor, 

respectiv la Compania Națională de Autostrăzi și s-a primit răspuns că acest tronson de stradă 

aparține domeniului statului și în mod eronat, a fost preluat în proprietatea Municipiului Pașcani. 

Dumnealui menționează că a observat postările administrației liberale  pe rețelele de socializare, al 

căror conținut făcea referire la faptul că administrația trecută a făcut realizat această trecere, 

dumnealui are rugămintea ca precizarea să fie mai concretă, deoarece dumnealui a specificat și în 

cadrul comisiei de de circulație faptul că dacă ar fi fost primar la momentul respectiv, nu ar fi luat 

niciodată acel tronson de drum în administrare. În acest sens, dumnealui precizează că domnul 

Crăciunescu, membru al administrației liberare, a semnat protocolul de predare-primire al acestui 

tronson de drum .Totodată, domnul consilier local menționează că nu crede că ar fi fost sau ar fi un 

lucru nebenefic să nu fie prevăzut în nota de fundamentare astfel încât să se poată realiza studiul de 

fezabilitate, ca  un pas înainte, făcut cu scopul de a rezolva această problemă, deoarece este una de 

durată, iar orice zi care trece este în defavoarea cetățenilor și al mediului de afaceri din 

municipalitate. Dumnealui precizează că a fost cerut un aviz de la Poliția Rutieră, dar acesta nu 

prevede soluții, astfel traficul greu se desfășoară tot pe câmp, acesta fiind deviat. Domnul consilier 

local menționează că nu a fost prevăzută nicio sumă de bani pentru a reabilita tronsonul de drum, 

fapt care va detrmina distrugerea acestuia.  
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Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local, iese din sala de ședințe a Consiliului Local, ora 

13:35.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, pe lângă aspectele menționate anterior, precizează 

că în cadrul ședinței pe comisii a făcut două solicitări. În acest sens, domnul consilier local, Dumitru 

Pantazi dă citire primului amendament ,,Nota de fundamentare de la Capitolul 65. 71.01.30-

Actualizarea proiectului de reabilitare termică pentru Școala Lunca, se ia suma de 30.000 de lei, de la 

Capitolul Bugetar 84, poziția 9 și se transferă la Capitolul 71. 01. 30-Alte studii și expertize tehnice”. 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

formulat de domnul Pantazi Dumitru, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local, nu a votat acest amendament, deoarece nu era 

prezent în sala de ședinte a Consiliului Local la momentul supunerii acestuia la vot.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI -   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pantazi 

Dumitru, consilier local. Dumnealui precizează că face al doilea amendament. În acest sens, 

dumnealui dă citire conținutului textual al acestuia „Branșamentul electric pentru Căminul Cultural 

Lunca-67.71.01.30, se ia suma de 30.000 lei, de la Capitolul Bugetar 84, nota de fundamentare 

71.01.30”. Dumnealui specifică faptul că la Căminul Cultural Lunca nu s-a finalizat singurul 

branșament care trebuia rezolvat, astfel încât să se preîntâmpine degradarea acestuia.  

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

formulat de domnul Pantazi Dumitru, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 17 voturi 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  
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Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local, nu a votat acest amendament, deoarece nu era 

prezent în sala de ședinte a Consiliului Local la momentul supunerii acestuia la vot.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI -   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Macovei Vlad-Andrei, consilier local, revine în sala de ședințe a Consiliului Local, ora 

13:37. 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că face un amendament. În acest sens, 

domnul consilier local dă citire conținutului textual al amendamentului „De la Capitolul Bugetar 

65.02.71-Învățământ, Articol Bugetar 71.01.30, de la poziția-Amenajare teren sportiv Liceul Teoretic 

„Miron Costin”, să se transfere suma de 45.000 lei, pentru achiziția de containere modulare către 

Liceul Teoretic „Mihai Busuioc”. 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

formulat de domnul Pantazi Dumitru, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 17 

Împotrivă: 1 (1 vot abținere)   

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA 
 

 X 

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   
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13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Perțu 

Liliana, consilier local. Dumneaei  precizează că la Capitolul Sănătate, dorește să se introducă la 

Capitolul Bugetar 66-nota de fundamentare, în lista obiectivelor de investiții următoarele 

amendamente: „studiu de fezabilitate pentru două stații tratare ape uzate, valoare 150.000 de lei, 

sursă de finanțare Capitolul 84, poziția 9, subcapitolul 71.01.30”, respectiv „studiu de fezabilitate 

rezervă apă potabilă, valoare 50.000 de lei, sursă de finanțare Capitolul 84, poziția 9, subcapitolul 

71.01.30”.  

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot primul amendament 

formulat de doamna Perțu Liliana, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat 

 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot al doilea 

amendament formulat de doamna Perțu Liliana, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

 Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  



30 
*Sedința extraordinară din 05 februarie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul fiecare 

consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat 

 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Macovei 

Vlad-Andrei, consilier local. Dumnealui  dă citire conținutului textual al amendamentului „De la 

Capitolul Bugetar 84, poziția 9, subcapitolul 71.01.30, să se transfere suma de 300.000 de lei pentru 

renovarea grupurilor sanitare de la parter, de  la Liceul Tehnologic Economic „Nicolae Iorga”, 

Pașcani”. 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

formulat de domnul Macovei Vlad-Andrei, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   
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17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat 

 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Spiridon 

Mihaela-Iulia, consilier local. Dumeaei dă citire conținutului textual al amendamentului „achiziționarea 

unui sistem de alarmare la efracție pentru Școala Primară Boșteni, nota de fundamentare- de la 

Capitolul Bugetar 65.02.71, suma de 15.000 de lei”. 

Doamna Pleșcan Monica, consilier local,  a precizat că nu va vota acest amendament.  

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

formulat de doamna Spiridon Iulia-Mihaela, consillier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

             Abțineri: 0  

 Doamna Pleșcan Monica nu a votat acest amendament.  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  -   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat 

 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Prodan 

Ionuț-Mihai, consilier local. Dumealui precizează că a sesizat, la Capitolul Bugetar 84, la poziția 6, 

menționat un Dali pentru amenajarea trecerii de pietoni semaforizată, de la Proinvest. Domnul 

consilier local specifică faptul că a observat modificarea sumei Dali-ului. În acest sens, dumnealui 

întreabă de ce nu s-a făcut nimic în trei ani de zile. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că s-au făcut alte 

lucruri, dar domnul consilier local le obervă doar pe acestea. Dumnealui precizează că în oraș s-au 

realizat multe alte lucruri, această trecere de pietoni fiind, alături de alte treceri de pietoni, în 

continuare un obiectiv al administației locale.  

Se vorbește concomitent.  
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Domnul Prodan Ionuț-Mihai, consilier local, precizează că au fost înlocuite semafoarele care 

funcționau foarte bine, cu sensurile giratorii, respectiv cu un sens unic  care a blocat intersecția în 

zona pieței. Totodată, dumnealui întreabă dacă există avizul Poliției Rutiere pentru circulația în zona 

garajelor.  

 Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier local, Pantazi Dumitru, face confuzie între termeni, deoarece termenul de proprietate, nu are 

același înțeles cu termenul de administrare. Dumnealui specifică faptul că problema preluării în 

administare a segmentul, nu a fost niciodată subiectul unei discuții pe mandatul său. Domnul Primar 

al Municipiului Pașcani precizează că există probabilitatea ca cei de la drumuri naționale să dorească 

să realizeze reabilitarea drumului național DN28 A,Târgul Frumos-Moțca, dar vor trebui să evite 

orașul Pașcani, deoarece, conform cărții funciare, unitatea administrativ-teritorială are acest tronson 

în proprietate. Dumnealui menționează că dacă domnul conisilier local ar fi observat acest lucru 

dinainte,exista probabilitatatea mutării proprietății către statul român, iar în momentul sosirii 

Inspectoratului de Stat în construcții , unitatea administativ-teritorială ar fi spus că nu are niciun  

tronson sau pod în proprietate, ci acesta este al celor de la drumul național. Astfel, expertiza ar fi fost 

realizată de aceștia, evitându-se efectuarea acesteia de către unitatea administrativ-teritoarială din 

bani publici.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă ce ar  fi trebuit să facă dumnealui. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primar al Municipiului Pașcani, îi răspunde domnului 

Pantazi Dumitru, în timpul mandatului dumnealui de primar, ar fi trebuit să mute proprietatea către 

statul român, așa cum este corect, evitându-se astfel discuțiile despre acest pasaj, care au loc în 

prezent  

Domnul Pantazi Dumitru, întreabă de ce domnul Pintilie Marius-Nicolae, nu a realizat 

transferul acestei proprietăți la începutul mandatului de Primar al Municipiului Pașcani.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale,  Primar al Municipiului Pașcani, răspunde că a descoperit 

această situație anul trecut, când a fost necesară efectuarea expertizei.  

 Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Costel-Sorin, consilier local. Dumnealui precizează că domnul Primar al Municipiului Pașcani a 

menționat că îi este greu, deoarece este nepregătit. Totodată, domnul consilier local specifică faptul 

că bugetul este record doar din punct de vedere matematic, dar din punct de vedere practic acesta 

este bugetul hârtiilor. Dumnealui menționează că sunt multe investiții nerealizate, chiar dacă 

proiectele sunt rămase de la fosta administrație. Totodată, dumnealui precizează că în buget mai sunt 

incluse investiții, trecute doar pe hârtie, care reprezintă contracte și precontracte. În același context, 

domnul consilier local specifică faptul că bugetul mai conține doar  funcționarea. Dumnealui reliefează 

că la investițiile trecute pe hârtie sunt trecute proiecte despre care dumnealui opiniază că nu vor fi 

niciodată realizate, cum ar fi insulele ecologice. Acesta menționează că aceste proiecte sunt făcute 

„pe genunchi”, date consilierilor locali cu puțin timp înainte de ședință. Totodată, domnul consilier 

local precizează că domnul Pintilie Marius-Nicolae, atunci cînd era consilier local, afirma că 

excedentul bugetar  este un indicator al incopetenței, dar în prezent, dumnealui îl caracterizează, cu 

laude, ca fiind economie bugetară. Domnul consilier local, Olariu Costel-Sorin menționează că nu va 

vota acest buget, deoarce nu observă o execuție bugetară la zi, iar programul de achiziții nu a fost 

prezentat. Dumnealui precizează că suspectează aceste lucruri ca fiind sifonare de bani publici. 

Totodată, dumnealui menționează că nu va face un amendament la acest proiect, deoarece 
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administrația locală niciodată nu a aprobat vreun proiect propus de acesta. În acest context, domnul 

consilier local reliefează că nesolicitarea unui amendament pentru acest proiect de hotărâre poate fi 

considerată o formă de protest, iar abținerea de la vot nu ilustrează reaua-credință. Dumnealui 

precizează că domnul Primar al Municipiului Pașcani și domnul Viceprimar al Municipiului Pașcani 

sunt ultimii oameni care ar trebui să aducă în discuțiie subiectul defrișărilor și al gunoaielor. 

Domnul Conache Cătălin-Eduard, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius-Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că nu domnul consilier local a 

făcut declarații publice în modul caracteristic. Totodată, dumnealui îl îndeamnă pe domnul consilier 

local să facă sesizări/reclamații la autoritățile competente. Dumnealui precizează că nici în timpul 

mandatului trecut, când se votau proiectele de buget, nu era trecut planul anual de achiziții publice, 

conform statisticilor, bugetul se vota în luna a doua, iar planul de buget apărea abia în luna a patra.  

Doamna Labonțu Angelica, director economic, precizează că la Capitolul Dezbaterea 

publică, formularul centralizat are Execuție 2023, la zi. 

Se vobește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune proiectul de hotărâre la vot, . Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

 

Domnul Conache Eduard Cătălin, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

  

 

Ședința se încheie la 12:05 
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          PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                      SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 

              Consilier local,  

      Pintilie Ciprian                                                        Irina Jitaru 


